
Protokoll fört vid styrelsemöte, Sölvesborgs brukshundsklubb Möte nr 10
Datum:2023-10-30
Tid: 18.00
Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ordförande Anna Strandberg
Vice ordförande Johanna Hedlund
Sekreterare Rebecka Nielsen
Kassör Anton Karlström
Ledamot Nellie Hansson
Ledamot Maria Nordstedt
Ledamot Bengt Johnsson
1a suppleant Marita Jönsson
2a suppleant Marie Kinder Nilsson

§1 Mötets öppnande
Ordförande Anna Strandberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justeringspersoner att jämte ordförande justera dagens protokoll
Marita Jönsson valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Röstberättigade
Samtliga röstberättigade

§ 4 Fastställande av dagordning.
Fastställs

§ 5 Föregående mötesprotokoll 2023-09-18 Avklarade: 8:1 9:2 9:3
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8:1 Styrelsen beslutar att köpa in en gräsklippare till klubben. Max 60 000 kr. Avklarad

9:1 Catarina får i uppdrag att kolla möjligheten om att sätta upp en brevlåda vid klubben för att kunna avsluta
postboxen.

9:2 Styrelsen tar ett beslut att avsluta bokningssystemet för hallen, på grund av kostnaderna. Avklarad

9:3 Catarina får i uppdrag att lägga ut på facebook för att se hur många som kommer delta på mötet. Avklarad



§ 6 Inkommande post
Rosita från studiefrämjandet önskar att få in förslag på vad klubben önskar från studiefrämjandet inför kommande år för
att kunna göra upp en budget för 2024.
Enkät om kursutbud.

§ 7 Utskickad post
Inget utskickat

§ 8 Sektorer och förtroendeposter
Inget behov

§ 9 Rapporter

a. Aktivitetssektor
Bus eller godis (aktivitetsrunda) 31/10.

b. Anläggningssektor
Två fixardagar genomförda.
8/11 Möte för dem som kan tänka sig hjälpa till att harva i hallen.
Olika typer av bevattning ses över.
Olika alternativ ses över för att fylla på underlaget i hallen. Anna kollar med Eddie om ett underlag som finns i
Mörrum.

10:1 Styrelsen beslutar att köpa en harv för att sköta underlaget i hallen. Kostnad max 20 000 kronor.

c. Ekonomi
Anton redogör för ekonomin

10:2 Anton får i uppdrag att kolla förslag angående räntekostnader.

d. Hundungdom
Ingen info

e. IT sektorn
Ingen info

f. Kökssektor
Försöker bemanna de flesta tävlingar och prov. Fikapriser ska ses över.

g. Nose worksektor
Nyligen genomfördes doftprov.
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h. RUS
6 dagar har genomförts. Ytterligare en dag planeras den 25/11.

i. Tävlingssektor
Brukstävlingar i spår 5/11.
Två ansökta söktävlingar för 2024.
Tre rallylydnadstävlingar ansökta för 2024.
Det kommer att starta en utbildning till tävlingsledare i bruks.

j. Tjänstehundssektor
Ingen info

k. Utbildningssektor
Studiefrämjandet erbjuder digitala föreläsningar.
Inför 2024 finns planer att genomföra en workshop.
Föreläsning med Jan Gyllensten 2/12 på Ronneby Brunn.

Medlemsmöte
Information från medlemsmötet 16/10
Nästa medlemsmöte: årsmöte 11/2 13:00

Distriktsmöte
Information från distriktsmötet 16/10
Diskussion kring SM pengarna - styrelsen ska se över möjligheter.
Raskunskap och instruktörsutbildning i distriktets regi.
Utbildning behövs till bruksdomare och tävlingsledare i bruks.
Det pågår utbildning till rallylydnadssekreterare.
I dagsläget blir det inget modprov 2024.
Ansökt om SM i IGP med VM kval v 27

GDPR
Ingen information

VU-rapporter
Finns inga rapporter.

§ 14 Övriga frågor
Nästa styrelsemöte: 5/12 kl: 18:30 Digitalt
Samt 8/1 kl:18:00

§ 15 Mötets avslutning
Anna Strandberg tackar för ett bra styrelsemöte och förklarar mötet avslutat.
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Justeras

Ordförande Anna Strandberg Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justeringsperson Marita Jönsson
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